

Classical Indian Dance: Bharatanatyam Workshop

with **Esha Kulkarni**

Saturday, 10.7. and Sunday, 11.7.21

11:00-12:30 A.M.

Ballett Centrum ADENAUERPLATZ

Wilmsdorfer Str. 92-93, 10629 Berlin

Fees / Preise

In presence: Both days 30 € / one day 18 €

In Präsenz: Beide Tage 30 € / ein Tag 18 €

Due to limited space, bookings for both days have priority.

Wegen der Teilnehmerbeschränkung haben Buchungen für beide Tage Priorität.

ONLINE with livestream: Both days 25 € / one day 14 €

ONLINE im Livestream: Beide Tage 25 € / ein Tag 14 €

10% discount with membership of the Ballett Centrum

10% Rabatt für Vertragsteilnehmer des Ballett Centrums



Bharatanatyam is an ancient Indian classical dance. Bharatanatyam dancer is a storyteller who with the help of graceful body movements, poses and expressions narrates a story to the spectators through dance.

In this workshop you will be introduced to the basic stance of Bharatanatyam, few mudras (hand gestures) and also a Ganesha shlok (song) using the mudras introduced in this workshop.

Esha Kulkarni is a professional Bharatanatyam dancer. She has completed her Bachelors in Bharatanatyam (Visharad) in India and one year Certification in FasciaNatya Methodology under Dr. Rajhyashree Ramesh from Global Music Academy, Berlin. Esha has an experience of over 12 years of teaching Bharatanatyam in India. Come and join us to experience this beautiful dance form! Experience posture, gesture, rhythmical movement and storytelling! Workshop language is english.

Bharatanatyam ist eine althergebrachte Form des klassischen indischen Tanzes. Der Bharatanatyam-Tänzer ist ein Erzähler, der mit Hilfe graziöser Bewegungen, Posen und Gesten dem Publikum eine Geschichte erzählt.

Dieser Workshop führt in die Grundlagen des Bharatanatyam ein, vermittelt einige Mudras (symbolische Hand-Gesten) sowie ein Ganesha Shlok (Lied), in welchem die gelernten Mudras angewendet werden. Übersetzt aus dem Sanskrit bedeutet Mudra „das, was Freude bringt“.

Esha Kulkarni ist professionelle Bharatanatyam-Tänzerin. Sie schloss ihr Tanz-Studium in Indien mit einem Bachelor ab. An der Global Music Academy Berlin wurde sie von Dr. Rajhyashree Ramesh in FasciaNatya Methodology ausgebildet. Esha hat in Indien bereits mehr als 12 Jahre Bharatanatyam unterrichtet.

Kommt und lernt diesen wunderschönen Tanz-Stil, eine der ältesten Tanzformen, kennen! Erfahrt mehr über Körperhaltung, Gesten, rhythmische Bewegungen und das Erzählen von Geschichten. Der Workshop findet auf Englisch statt.

✂.....

B O O K I N G / A N M E L D U N G: Classical Indian Dance / Bharatanatyam Workshop 10.+11.7.21

to: ballettcentrum@gmx.de

Name:.....Surname:.....date of birth / Geb.-Datum:

Straße:.....PLZ:.....Wohnort:..... Telefon:.....

This is my booking / Hier ist meine verbindliche Anmeldung: ☐ 10.7. ☐ 11.7.21 Fee / Gebühr €

Receipt attached / Zahlungsbeleg im Anhang

☐ COVID daily negative test / Tages-Negativ-Test ☐ vaccinated / geimpft ☐ recovered / genesen

(Proof to be shown at the reception / Der Nachweis ist am Empfang vorzuzeigen)

Berlin, Signature / Unterschrift :